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Referat fra Bestyrelsesmøde den 15. august 2011 

 
 
Deltagere  : Karsen T. Rasmussen, Britta Sørensen, Gunnar Nielsen og  
     Sanne Nielsen.   
Afbud  : Niels Jørgen Jacobsen 
Referent  : Sanne Nielsen  
Næste møde : 8. september 2011 
 
 
1. Referat fra mødet den 8. juli 2011   
 

Godkendt.  
 
Karsten har aftalt et møde med en asfalt leverandør der muligvis også kan leverer  
trafikgene-blomsterkummer udarbejdet i sø-sten.   
 
Asfalt arbejdet på stamvejen er igangsat.   
 
Grundet den nye børnehave på Bjørnøvej vil trafiksikkerheden falde i de tilstødende 
kryds og veje. Dette drøfter bestyrelsen med Haderslev Kommune ved først 
kommende lejlighed.  
 
2. Post til/fra foreningen:  
 
Modtaget post:  Mail vedr. manglende vedligeholdelse af græsareal ved etape   
   4, Langelandsvej 97, samt bord-bænkesæt ved  
   et bålsted. Formanden har svaret på henvendelsen.   

 
Mail vedr. manglende vedligeholdelse af de grønne arealer i 
etape 5. Formanden har svaret på henvendelsen.   
 
Mail vedr. problemer med tv signal. En opdatering løste dog 
problemet.   
 

Reklame:   Brev fra Canal Digital vedr. status på DK4.  
  Brev fra Canal Digital vedr. annulleret salg af Canal Digital.  
 
3. Regnskab/Budgetopfølgning  
 
Budget og regnskab blev gennemgået og taget til efterretning.  
 
 
4. Opgaver: 
 

• Hjemmeside 
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Den nye hjemmeside er gået i luften og kører fint. Særligt dialogportalen er i 
god brug ifm. programsammensætningen.  
 
Britta fremsender alle tidligere medlemsorienteringer til opload på 
hjemmesiden.   
 
Telefonnummer til Haderslev Forsyning mangler på hjemmesiden. Dette bruges 
bl.a. ifm. lamper der er i stykker mv.  
 

• Status på program udvalgsgruppen 
 
Pjece er fremsendt til alle medlemmer i foreningen og der er nu høringsperiode 
frem til 27. august 2011. Udvalget mødes den 29. august og drøfter de 
indgåede høringssvar og det videre forløb.  
 

• Legepladser 
 
Der ligger løse planker på legepladsen på Drejøvej og den er generelt i dårlig 
stand. Der er modtaget et tilbud fra Ledon og SLA. Der blev truffet beslutning 
om, at Ledon tilbydes opgaven og legepladsen skiftes ud med en ny legeplads 
af stål hvor den lange nuværende ruchebane genbruges i det nye stålsystem. 
Gunnar fjerner de gamle stolper mv. Faldunderlaget tjekkes sammen med 
Ledon.    
 
Den nye legeplads i etape 4 + 5 er nu planlagt og det eneste der nu afventer  
er, at Haderslev Kommune laver jordarbejdet færdigt for det areal hvorpå 
legepladsen skal etableres. Karsten tager igen kontakt til Jørn Karstensen ved 
Haderslev Kommune.  

 
5. Nyt fra/set i området:  
 

•  Gunner renser vejskilte og bestiller 4 nye net til bold målene.   
•  Ærøvej og Lyøvej har et par små huller i vejene som Gunner smider et par   
 spande grus i.  

 
6. Næste møde  
 
8. sep. 2011.  
 
7. Eventuelt:  
-  
 


